
Dagsorden 
Skolebestyrelsesmøde 23.11.21 kl. 18.30-20.30 på skolens 
bibliotek 
 
Deltager: Kasper, Karina, Elisabeth, Berit, Kristoffer, Heidi 

 

Afbud: Lina, Iben 

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Dagsorden godkendt 

2.  Suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen. Vi skal have 

valgt 3 medlemmer ind og gerne 
flere suppleanter.  
Suppleringsvalget har været varslet i 

nyhedsbrev, og det har været muligt at 

melde ind op til mødet. Det er også 

muligt at stille op på mødedagen.  

Stiller flere op, end der er pladser, vil 

der blive arrangeret kampvalg.  

30 Maiken Matthson, mor til Rasmus 
1. kl. Og Monica Trane, mor til 

Malthe 2. kl. og Lauge 0. kl. stiller 
op. De træder begge ind i 

skolebestyrelsen. Kasper er nu 
suppleant, og træder ind i 
bestyrelsen.  

Ved kommende møde varsler vi 
endnu et suppleringsvalg i håb om 

at få en eller flere suppleanter ind 
i skolebestyrelsen. 

 

3

. 

Princip om sundhed 30 Vores sundhedsprincip skal være i 
tråd med skolens øvrige 
principper. Det kunne eksempelvis 

være fokus på øget bevægelse i 
hverdagen, ude-SFO, længere 

lektioner giver mulighed for at 
tænke bevægelse og kreativitet 

ind. På UVM hjemmeside er der 
god guide til, hvordan et 
sundhedsprincip kan laves. En 

formulering som ”slik og kage 
hører ikke hverdagen til”, kunne 

være en idé.  
Sundhedsprincippet skal være 
med til at hjælpe eleverne med at 

forstå, hvad det vil sige at være 
sund. Og at tage et aktivt valg om 

sundhed.  
Søvn bør være en del af 
princippet. Evt. skærmtid.  

Arbejdsgruppe: Kristoffer, Kasper 
og Berit laver udkast til 

skolebestyrelsesmøde i feb. 

4 Mens der serveres let 

juleanretning orienterer Heidi om 
årets fokusområder og afprøvning 
af samlæsning 

30 Heidi fortalte om årets 

indsatsområder, som er: 
Hæve særligt matematik vha. Co-
Teaching 

- Praksisnær og kreativt 
udforskende undervisning 



- Der er opstillet mål i alle Co 
Teaching teams inden for 

faglighed, inkluderende 
læringsmiljø, samarbejde 

- Kommunal læse- og 
matematikvejleder vil 
komme for at lave forløb om 

faglig læsning og Co-
Teaching 

- Vi har haft oplæg fra lærer 
og pædagog fra Svallerup 
Skole om samarbejdet 

omkring elever 
 

Ude-SFO: vores SFO er blevet 
100% ude-SFO. Det giver mere 
bevægelse og motorisk udvikling. 

Og lavere konfliktniveau. Og vi 
glæder os til vi får langhytte, 

bålhytte og udekøkken. Håber er, 
at byggetilladelsen ligger klar i 
dette kalenderår. 

 
Elevfravær er fortsat et 

indsatsområde på landsplan. 
Kommunalt og hos os. Vi ligger en 
my over landsplan. Vores 

elevfravær ligger på 5.4% og på 
landsplan er det 5.1%. Vi har 

derfor fortsat fokus på elevers 
fravær.  
 

Lektioner på 60 minutter er 
kommet godt i gang. Vi oplever, 

at elevernes trives med det og at 
det giver mulighed for fordybelse. 

 
IT: vi fortsætter vores plan med 
at kunne tilbyde en computer til 

hver elev på skolen. Det er en 
fortsat investering. Herudover er 

vi i gang med at udskifte Smart 
screens. 4 klasser har indtil videre 
fået nye skærme. Det er også en 

investering, vi fortsætter. 
 

Vi har lige nu en 6 ugers 
prøveperioden, hvor vi samlæser 
5. og 6. kl. Dette behov opstod, 

da vi har haft faldende elevtal i 5. 



kl. Formålet er at skabe bedre 
rammer for faglige og sociale 

dynamikker blandt eleverne. Og 
indtil videre ser det yderst positivt 

ud.  
 

5 Nyt fra medlemmer 10 Fra skoleleder:  
Vi har d. 30.11 1. hjælps kursus 
for ansatte på skolen. 

  
Der er dd. udsendt coronatiltag 

ud, som skyldes det høje smittetal 
i kommunen. Når smitten igen har 
været aftagende i 7 dage, kan vi 

have mere normal hverdag igen.  
 

6 Evt. 
Herunder punkter til kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

5 Hvordan kan vi profilere Buerup 
Skole mere? 

 

 


